
Referat fra Bestyrelsesmøde d. 7 august 2024, 

afd. 230 

 

1. Siden sidst. 

 

• Vi var alle med til Fyraftensmøde i maj, besøg i afdelingen i 

Gullestrup. Her fik vi en rundvisning i afdelingen, hvor de havde 

små køkkenhaver beboerne kunne leje. De har også en del lokaler 

til bl.a. hobbydyrkning, såsom en billard og dart klub, fotokælder, 

kreative værksteder mm. Her er andre afdelinger også velkomne, 

det kunne fx være til en billard konkurrence. 

• Martin og Mads havde en havevandring i juni. Det var uden 

bestyrelsens deltagelse. 

• Lisbet og Mimmi var med på weekendkursus i Viborg i juni. Her 

var der forskellige foredrag, og en rundvisning i en ny 

etableret/renoveret afdeling. 

• Afdelingens budget for 2025 gennemgået og underskrevet. 

 

 

2. Forberedelse til afdelingsmødet d. 20 august 

 

• Bestyrelsens beretning blev gennemgået. 

• Der er ikke kommet beboer forslag. 

• Vi håber på et stort fremmøde. 

 

 

 

 



3. Evt. 

• Ny beboere på Markvænget 17 fra 1 september. Vi køber 

en blomst og byder dem velkomne til afdelingen. 

• En strøtanke om at holde en afdelings efterårsfest i 

Fritidscentret. Dette tages op på et bestyrelsesmøde efter 

afdelingsmødet. 


